
Tisztelt Konferencia! 

Kedves Kollegák! 

 

A tudományban az időt másként mérjük, mint a mindennapokban. Ritkán 

mondhatjuk el egy-egy kezdeményezésről, programról már egy évvel az 

elindítása után, hogy működik, hogy érdemes folytatni. 

A Magyar Tudományos Akadémia Kiválósági Együttműködési Programjának 

támogatásával az Eötvös Loránd Tudományegyetem, a Budapesti Gazdasági és 

Műszaki Egyetem, a Semmelweis Egyetem, valamint az MTA 

Természettudományi Kutatóközpont közös kutatási projektje, a MedInProt 

azonban ilyen.  

Amikor ez az egyedülálló kezdeményezés tavaly elindult, csupán az látszott, 

hogy ez akár egy modellértékű együttműködéssé is válhat.  

Ma, 2015 végén elmondhatjuk: a MedInProt az eddigi eredményei alapján 

alkalmas arra, amire létrehozták. Az intézményekben folyó kutatások 

összehangolására, a különböző szakterületek összekapcsolására, hálózatba 

szervezésére és megerősítésére. Azt, hogy a program folytatásra érdemes, mi 

sem bizonyítja jobba, mint az, hogy az Akadémia erejéhez mérten továbbra is 

támogatja a programot. 

Kutatók között vagyok, így minden jelenlévő pontosan tudja, hogy a kutatás 

csapatmunka. Csapat lehet egy egyetemei kutatócsoport, de annak tekinthetjük 

az akár egy nagyobb, egy-egy konkrét cél érdekében a munkájukat összehangoló 

intézményeket is. Az a kutatói közösség, amely a MedInProt keretei között 

dolgozik, igazi csapatmunkát végzett.  

Konferenciákat, szemináriumokat, előadássorozatot szervezett. Műszereket 

szereztek be. Fehérjetudományi szakkönyvet írtak. Mindezek mellett pedig 4 



szakmai fókuszpontra felfűzve, közös kutatási projekteket indítottak, amelyek 

eredményei már rangos szakmai folyóiratokban is megjelentek. 

Köszönöm minden résztvevő eddigi erőfeszítéseit. A különböző szakterületek 

összekapcsolásában rejlő új lehetőségek felkutatása érdekében végzett áldozatos 

tevékenységüket. Külön köszönöm Perczel András akadémikusnak, a MedinProt 

konzorcium kuratórium elnökének rendkívül szerteágazó figyelmet és sok 

energiát igénylő munkáját. 

Kívánom, hogy a fehérjetudomány és valamennyiünk érdekében végzett 

tevékenységüket az eddigi lelkesedéssel folytassák és remélem, hogy az 

Akadémia és az egyetemek kooperációja szempontjából is kiemelt jelentőségű 

programot sok hasonló követi majd más tudományterületeken is. 

 

Köszönöm, hogy meghallgattak! 

 


